

NEIGHBOURHOOD WATCH BULLETIN

This bulletin is issued by the Wellington Community Police Centre, located at 1064 Wellington Street West. It is designed to inform residents about activities carried out by the Ottawa Police Service and measures that can be taken by residents to promote greater personal and community safety and security.

Le français suit

1. Women in policing

1. Women in policing

The Ottawa Police Service Outreach Recruitment team is pairing up with the Algonquin College Policing Professional Development Centre to show potential female candidates exactly what to expect in a career in policing.

[Registration](#) will be open until September 24 and the event is limited to 40 participants.

DATE: Saturday, October 5, 2019

TIME: 10 am – 2 pm

LOCATION: Algonquin College, 1385 Woodroffe Avenue, building P

The event is the first of its kind for Ottawa Police Service and Sergeant Maria Keen, who works in Outreach Recruitment, is one of the organizers.

“We want to open the doors for women to see exactly what a career in policing entails, especially those who have never thought about it before,” said Sgt. Keen. “We want to attract more women to our service as we strive to be an employer of choice.”

What you will see:

Panel discussion with women from various police units, talking about their experiences in policing.

Firearms - Use of Force instructors will show participants use of force options and demonstrate firearm drills.

Defensive Tactics (DT) presentation- will explain the equipment carried on the duty belt and how they relate to use of self defence tactics and hand to hand combat officers may face on a daily basis.

Simulation Lab- Participants will run through simulated scenarios involving shoot/don't shoot & tactical communications interaction to demonstrate decision making skills our officers deal with.

Register today!

You can find more information online about the [constable selection process](#).

1. Les femme policières

1. Les femmes policières

L'équipe d'approche et de recrutement du Service de police d'Ottawa s'allie au Centre de perfectionnement professionnel de la police du Collège Algonquin afin de démontrer précisément aux candidates potentielles ce à quoi elles peuvent s'attendre d'une carrière dans la police.

L'inscription sera ouverte jusqu'au 24 septembre et l'activité sera réservée à 40 participantes.

DATE : Le samedi 5 octobre 2019

HEURE : De 10 h à 14 h

LIEU : Collège Algonquin, 1385 avenue Woodroffe, immeuble « P »

Il s'agit de la première activité en ce genre pour le Service de police d'Ottawa et la sergente Maria Keen, membre de l'équipe d'approche et de recrutement, compte parmi les organisateurs.

« Nous voulons ouvrir nos portes aux femmes afin de leur permettre de se faire une idée précise de ce qu'implique une carrière dans la police, surtout celles qui n'y avaient jamais songé, » a indiqué la sergente Keen. « Nous souhaitons attirer en plus grand nombre des femmes vers notre service, puisque nous aspirons à être un employeur de choix. »

Ce que vous y verrez :

Table ronde avec des femmes de diverses unités policières, discutant de leur vécu au sein des services policiers.

Armes à feu – Des instructeurs en formation sur le recours à la force feront démonstration des options de recours à la force et d'exercices de maniement des armes à feu.

Présentation de tactiques défensives (TD) – expliquera le matériel porté au ceinturon de service et son rapport aux tactiques d'autodéfense et de combat corps à corps d'une possible utilité quotidienne.

Labo de simulation – Les participantes parcourront des scénarios de simulation impliquant des interactions tirer/ne pas tirer et de communication tactique pour démontrer les compétences décisionnelles dont nos agents doivent tirer parti.

Inscrivez-vous dès aujourd'hui!

De plus amples détails sont disponibles en ligne au sujet du **processus de sélection des policiers**.

Key contacts / Des contacts clés

Emergency / Urgence : 9-1-1

Non-emergency reports / pour une non-urgence : 613-236-1222

- **TTY 613-760-8100**
- **ottawapolice.ca/onlinereporting**
- **ottawapolice.ca/declarationenligne**

Crime Stoppers / Échec au crime : 1-800-222-8477 (TIPS)

- **crimestoppers.ca**
- **echercaucrime.ca**